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ČESKO: Máme plné sklady nepotřebných vakcín za stovky milionů, do jejichž aplikace jsme
dlouhodobě tlačeni s tvrzením, že jinak riskujeme své zdraví. A že to prý funguje. Reklama, kterou
platí vláda, byla a je klamavá. Nefunguje. Čísla to dokazují.

Ve skladech nám dnes naopak schází léty osvědčené léky na klasické sezónní nemoci,
včetně léků pro děti. A náhle jsme ubezpečováni, jak postačují přírodní léčiva, zábaly a tak dále.
Ne vždy, ne každému, zkrátka opět to není pravda… Léky zkrátka schází. I chřipka může být
nebezpečná. A antibiotika nenahraditelná.

Přesto se očekává, že si necháme píchat onu novou látku jen proto, že jí jsou plné sklady, a
vynecháme potřebné léky jen proto, že jsou sklady prázdné. A budeme v klidu. Z obrazovek se totiž
dozvídáme, jak je to vlastně v pohodě. Že děti ty horečky zvládnou… I my je prý zvládneme. Zcela
jiná rétorika než v posledních dvou letech… Úplně jiný metr.

Co na to říct a zůstat dámou… Když víte, že šlo vždy hlavně o byznys… ne o naše zdraví.

Nepochybně nastala doba, abychom se konečně dozvěděli pravdu. Abychom na ni nemuseli čekat do
vyšetření korupce v Bruselu, nebo na den, který dnes zažívá Slovensko – na konec vlády. Neboť
aktuální “masáž”, kterou slyšíme v médiích, už nás opravdu není hodna. Raději tu pravdu.

Naše země s plnými sklady drahých vakcín, které nepotřebuje (ale o to více platí), zato bez
léků, které naopak velmi potřebuje, ale nemá, se právě aktuálními kroky vlády upisuje k další
pomoci, na kterou však zoufale nemá peníze.

Přesto dokonce pomohla – i jako předsednická země – realizovat historicky závažné a bezprecedentní
prolomení pravidel EU o právu veta, a dokonce je ochotna nás kvůli tomu ještě více zadlužovat.
Problémy své země nevnímá a neřeší. Zato ji bezmyšlenkovitě rozdává, když sem chce pozvat další
tisíce lidí, tentokrát “expertů… “ (?) Aniž se kohokoli ptá.

Co je cílem?

Naše země se nám mění před očima, vytváříme astronomické dluhy, máme
nekonkurenceschopné ceny, evropské sankce jsou pro země EU včetně nás sebevražedné, k
tomu se čím dál víc v Bruselu skloňuje slovo korupce, tedy Bůh ví, co je za tím vším… A my,
namísto abychom začali v tuto chvíli chránit obezřetně a důsledně především svou zemi, i kdyby z
opatrnosti, děláme pravý opak… Hrneme se po hlavě do všeho… Jakoby naše zdroje a síly občanů
byly bezedné…

Je úplně jedno, jestli je důvodem toho všeho vládní neschopnost, naivita, snaha někomu
vyhovět, poslušnost či něčí ego. Podstatné je, jaké to má a může mít důsledky. Nevratné.
Pro nás všechny. Na podobné kroky bez většinové podpory občanů nemá prostě nikdo právo. Česká
republika není pouze této vlády, ale je domovem nás všech.
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